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MESTO BREZNO  
Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZÁPIS č. 1/2015 

z pracovného rokovania  

komisie pre cestovný ruch a rozvoj podnikania pri MsZ mesta Brezna  

konaného dňa 10. 03. 2015 o 15:00 h  

 

 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny 

 

Ospravedlnení: Ján Maruškin 

 

Neospravedlnení: 0 

  

Rokovanie viedol: Ing. Martin Ridzoň, PhD. – predseda komisie  

 

Program: 

1. Úvod 

2. Predstavenie členov komisie 

3. Základné funkcie a pôsobnosť komisie 

4. Voľba podpredsedu komisie 

5. Návrh harmonogramu stretnutí komisie 

6. Návrh harmonogramu činnosti komisie 

7. Diskusia 

8. Záver 

  

K bodu  1:  

Zúčastnených privítal a zasadnutie komisie otvoril predseda: Ing. Martin Ridzoň, PhD., predseda 

komisie. 

Overil uznášaniaschopnosť komisie a konštatoval, že komisia je uznášaniaschopná.  

 

 

K bodu  2:  

Predseda komisie predstavil navzájom členov komisie.  

 

K bodu  3:  

Predseda komisie oboznámil členov so základnými funkciami a pôsobnosťou komisie pre CR 

a rozvoj podnikania v zmysle Rokovacieho poriadku.  

Členovia komisie vzali na vedomie funkcie a pôsobnosť komisie.  

Rokovací poriadok komisií MsZ mesta Brezna a Zásady odmeňovania poslancov MsZ a členov 

komisií zriadených mestským zastupiteľstvom budú zaslané všetkým členom komisie elektronickou 

poštou prostredníctvom sekretárky komisie.  

 

K bodu  4:  

Predseda komisie navrhol ako podpredsedu komisie Ing. Máriu Majerčíkovú a vyzval členov 

komisie, aby o tomto návrhu hlasovali.  

Hlasovanie prebehlo nasledovne: 

Číslo spisu: Brezno 
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Za:  všetci prítomní   Proti: 0    Zdržal sa: 0 

Komisia k tomuto bodu prijala uznesenie. 

 

 

K bodu  5:  

Členovia komisie sa dohodli, že dňom zasadnutí komisie bude streda,  2 týždne pred konaním  

zasadnutia MsZ mesta Brezna, čas začiatku stretnutia: 15.30 h a podľa potreby na prerokovanie 

podnetov a návrhov, ktoré patria do pôsobnosti komisie a na základe zvolania komisie jej 

predsedom.  

Členovia komisie hlasovali nasledovne:  

Za:  všetci prítomní  Proti:  0   Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu  6:  

Členovia komisie navrhli nasledovný harmonogram činnosti komisie:  

1. Kontrola uznesení 

2. Návrh rozvoja CR 

3. Materiály do MsZ 

4. Diskusia 

 

Hlasovanie o návrhu harmonogramu:  

Za:  všetci prítomní  Proti:  0   Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu  7:  

V diskusii vystúpili členovia komisie nasledovne: 

 

Pán Michal Jorčík:  

- Z vlastných skúseností uviedol, že osvedčený je osobný prístup ku klientovi, hosťovi 

Zaujímavým by mohlo byť napríklad:  

- alternatívne hospodárstvo = putovania po lazoch, hospodárskych farmách (Rohozná, 

Lazná,...), mala by to byť iniciatíva od ľudí priamo z oblasti 

- Zvonica prepojená s nočnou návštevou múzea  

- Nechať ľudí v meste, ponúknuť tradíciu, remeslá, zábavu, ap. – asi najreálnejší produkt 

v dohľadnej dobe 

- Jarmoky postavené na domácej výrobe – avšak problém je legislatíva SR 

- Vianočné trhy so sprievodným programom 

- Bežecké preteky v meste – po uličkách mesta so sprievodnými podujatiami (karneval, ap.) 

 

Ing. Milan Gemzický:  

- CR je dôležité odvetvie priemyslu. Víta vznik komisie pre CR. Klaster Horehronie 

spolupracuje s rôznymi ubytovateľmi a ostatnými podnikateľmi v CR a rôznymi partnermi. 

Majú málo zamestnancov. Je potrebné vybudovať produkt CR, ktorý by sa predával.  

- Dôležité je, aby sme rozhodli, či je pre mesto lepšie zamerať sa na CR priamo v Brezne 

alebo turistov vyvážať do okolia.  

- Brezno by malo vytvoriť konkrétny produkt. Problém je parkovanie – keď nemá kde turista 

zaparkovať, nezdrží sa tu.  

- Je potrebné začať prezentovať už hotové produkty, napr. zvonica, synagóga, ap. 

- Návrh: Turisticko – informačnú kanceláriu zaradiť organizačne pod Klaster Horehronie 

 

Bc. Michal Kič:  

- Zvonica + synagóga je potrebné oživiť, rekonštruovať – vzniklo to aj z podnetu židovskej 

komunity, ktorá chodieva do Hotela Partizán, Tále 

- Parkovanie – návrh na umožnenie zastavenia schvaľuje, ale parkovanie v centre mesta nie, 

možno riešiť parkovací dom – jedno - dvoj-podlažný  
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- Cesta ako uspieť = zmodernizovať klasické 

 

Ing. Martin Ridzoň, PhD.: 

- Má skúsenosti z Trnavy – majú webstránku „Vitajte v TT“, je možné prepojiť mestá Brezno 

a Trnava a propagovať sa vzájomne, podporovať, rozvíjať cestovný ruch na jednej strane 

v horách (Brezno) na strane druhej vo vinárskej oblasti (Trnava),  možná spolupráca aj 

v oblasti podávania žiadostí o dotácie a granty 

- Návrh: predĺženie otváracích hodín  v obchodoch   

 

Bc. Dana Mašlárová, JUDr. Jana Kokavcová : 

- Predlžovať otváraciu dobu prevádzok na námestí nie je rentabilné, ani ekonomické 

z hľadiska podnikateľov  

 

- Členovia komisie sa dohodli, že na najbližšom zasadnutí sa budú venovať problematike 

začlenenia TIK pod Klaster Horehronie a vytvorením produktu sprístupnenia mestskej veže 

- zvonice.  

Cieľ začlenenia TIK pod organizačné vedenie Klaster Horehronie podľa Ing. Gemzického:  

kompenzácie DPH, postaviť TIK na 0, resp. do plusu, pripraviť produkty CR, propagačné 

materiály, internet, ap. Nie je potrebné vyrábať samostatné propagačné materiály za mesto 

Brezno, je možné spracovať ich ako spoločný materiál členov Klastra, robiť produktové 

kampane, ap. Funkcia by mala byť výpomocná = klaster bude delegovať aktivity, výroba 

newsletrov, propagácia, atď. Navrhuje presťahovať sídlo TIK do zvonice.  

Ing. Gemzický rozpošle elektronickou poštou podklady – návrh fungovania TIK pod 

Klastrom Horehronie, aby členovia komisie mali možnosť oboznámiť sa s návrhom a na 

najbližšom zasadnutí tento návrh prerokovať.  

- V rámci diskusie členovia komisie prerokovali možnosť zmeny dopravného značenia na 

južnej strane námestia tak, aby bolo umožnené zastavenie po dobu 10 – 15 min za účelom 

vystúpenia a nastúpenia (v prípade návštevy turistov, ap.), za účelom uskutočnenia rýchleho 

nákupu v obchodoch na tejto strane námestia, výberu hotovosti z bankomatu, či rýchlej 

návštevy banky. Nakoľko MsZ mesta Brezno prijalo v súvislosti s riešením tejto 

problematiky Uznesenie č. 41/2015, členovia komisie k tomuto bodu neprijali uznesenie, ale 

požadujú účasť na rokovaní s ODI k uvedenej problematike.  

- V nadväznosti na vyššie uvedené členovia komisie navrhujú vytvoriť parkovacie miesto pre 

autobus – v prípade, že mesto navštívia turisti a budú chcieť navštíviť kultúrne pamiatky 

v centre mesta. K tomuto bodu prijali Uznesenie nasledovne: 

1. Vytvoriť 1 parkovacie miesto pre autobus na ulici B. Němcovej – pre potreby turistov. 

Za: všetci prítomní     Proti: 0   Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu  8:  

Zasadnutie ukončil a členom komisie poďakoval za účasť predseda komisie.  

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Martin Ridzoň, Phd.     Mgr. Milada Medveďová 

     predseda komisie           sekretárka komisie 


